
 

 

 

ALAKOULUJEN PALVELUVERKKOSELVITYKSEN VALMISTELURYHMÄN KOKOUS    
Muistio 
  

Aika: maanantai 26.4.2021 klo 15.00 - 16.32 

Paikka: Teknisten kokoustila, 1 krs. / sähköinen Teams-kokous   
  
Osallistujat:  
Riitta Jakara, kh:n puheenjohtaja    teams 

Sini Kahilaniemi, kh:n varapuheenjohtaja     teams 

Jussi Viljanen, kv:n puheenjohtaja      paikalla 

Marjo Mäkinen-Aakula, kv:n I varapuheenjohtaja    teams 

Ulla Eronen, lasten ja nuorten ltk puheenjohtaja   teams 

Miia Saarinen      teams 

Harri Raitala, henkilöstön edustaja    teams 

Mia Mattila, kasvatus- ja opetusjohtaja   paikalla 

Juha Kuusisto, kaupunginjohtaja    paikalla  

Antti Jortikka, tekninen johtaja    teams 

Marjatta Lilja, talous- ja hallintojohtaja   teams   

Minna Lähteinen, sihteeri     paikalla 

  
 Poissa: Nina Lahtinen, kv:n II varapuheenjohtaja       
 

Asialista:  
  

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 

Puheenjohtaja Riitta Jakara avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat.  
  

2. Tutkimusselostus/Hirsilän koulun kosteus- ja sisäilmatekninen kuntotutkimus (Antti Jortikka) 
 

Tekninen johtaja Antti Jortikka esitteli Vahanen Oy:llä teetettyä kuntotutkimuksen 
tutkimusselostusta. 
 
Todettiin, että raportti on laaja ja perusteellinen, samoin kuin Karpinlahden koulusta 
saatu raportti.  
 
Seuraavaan kokoukseen tekninen johtaja valmistelee yhteistyössä Vahanen Oy:n kanssa 
10-15 dian yhteenvedon, jossa esitellään Hirsilän ja Karpinlahden koulujen raporttien 
keskeiset tulokset ja johtopäätökset. Yhteenveto lisätään palveluverkkoselvitystyön 
aineistoon. 
 
Sisäilmatyöryhmän lääkäri kutsutaan kertomaan näkemyksiä seuraavan 
palveluverkkovalmisteluryhmän kokoukseen. 
 
Yhteenvetoon toivottiin näkyviin kustannusarviota, josta selviäisi, mitä tulisi maksamaan 
vuosittain, jos koulut jatkaisivat esim. 2 - 3  vuotta. 
 
Todettiin, että Tredun kiinteistötyöryhmältä olisi hyvä saada lausunto/tilanneraportti 
Tredun rakennuksen kunnosta ja tehdyistä remonteista, seuraavaan kokoukseen.  
 



 

 

 
 
Keskustelun lopuksi valmisteluryhmä päätti, kaupunginhallitukselta pyydetään 
työryhmätyöskentelylle lisäaikaa kesäkuun loppuun asti.   

 

  
3. Mielipiteiden käsittely/lausuntojen koonti: 

 
Kasvatus- ja opetusjohtaja Mia Mattila esitteli laatimansa yhteenvedon (liitteenä).   
Valmisteluryhmä keskusteli yhteenvedosta. 

 
4. Valmisteluryhmässä sovittiin, että varsinaista tiedotetta tämän kokouksen asioista ei tehdä.  

 
Puheenjohtaja totesi kokouksen yhteenvetona: 

- valmisteluryhmä tutustui ja keskusteli kuntalaisten mielipiteistä  
- kaupunginhallitukselta pyydetään lisäaikaa  
- Hirsilän koulun selvityksestä tiedotetaan kaupungin verkkosivuilla 

 
5. Muita asioita ei ollut. 
 
6. Puheenjohtaja kiitti osallistujia ja päätti kokouksen klo 16.32. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
 
 


